

## Møde onsdag d. 3 maj i Levring - Kl.19.30

**Deltager: Jakob, Stig, Niels, Jack, Kenneth, Tom O Madsen, Suna**

**Afbud: Lars Møller, Per, Kenn, Jens**

Agenda til mødet:

- **Materiale depot**

Stig har aftalt en pris til 5000 + moms. Niels afregner beløbet. BE/SP finder folk til at flytte materialet. Vi skal sende 2 datoer ud. – Jack / Stig finder Paller til udstyret.

- **Dansk Super Rally**

Aftalen er sendt fra Niels Erik Jørgensen – Klubben har underskrevet og KS sender den tilbage.

- **Drift forening Rally Denmark**

CVR nummer er oprettet.

Klubben har underskrevet aftalen og KS sender den til Peter.

- **Klubrally generelt**

Niels vil lige tjekke om Speednord har fået deres penge – Niels Kunne ikke se at, han har betalt – Michael og Niels får styr på det ASAP.

Kenn har opdateret stillingen klubmesterskabet

- **O-Løb**

Intet at berette.

- **Rallyshow**

Suna skal have et OF353 kursus – KS finder materialet og indkalder hende til mødet d.9 maj.

KS indkalder Freddy til næste møde.

- **Rally Denmark**

Rally HQ bliver Arena Midt

Suna vil gerne sælge programmet og har fået tilsendt salgs materialet.

- **Bestyrelsen**

DASU har indkaldt til dialog møde på scandic i Silkeborg d. 18 maj – KS tilmelder Stig og KS.

Silkeborg Kommune har sendt en indkaldelse vedr. et skole / idræt samarbejde – Stig mener ikke at, det er noget for KOM.

- **Sportsudvaglet**

Vi har en DM prøve d. 27 maj i Juelsminde. – KS Kæmper med at, skaffe folk – udgangspunktet er 43.

2018 – Speed Nord og JFM

2019 – Fejden

Næste møde onsdag d. 7 Juni. i Levring.

Kl.19.30